Form 1A
	REPORT 
«__»_______                                   Moscow

of the conformity of the technical documentation of the CUSTOMER to the requirements of the “General Terms of Participation in Exhibitions held on EXPOCENTRE Fairgrounds and “Rules for organizing of works during the mounting, maintenance and dismantling of the exhibition stands and expositions  at EXPOCENTRE Fairgrounds” as per the Contract No. ________  dated  «____»_________________
ExpoСonsta, hereinafter referred to as "GENERAL CONSTRUCTOR", represented by expert of TCD ______________________, on the one side _______________________, hereinafter referred to as the "CUSTOMER", represented by the head of the company Mr. _____________, on the other side have prepared this Report which confirms that in accordance with the Contract  Nr. __________  dated «___»___________  :

The CUSTOMER provided the GENERAL CONSTRUCTOR technical documentation for the approval of:

а) one-storey stand construction with _____ sq.m. of total area.
b) two-storey stand construction with _no__ sq.m. of total area. (Including area of first storey and 100% area of second storey)
c) conducting electrical works on suspended structures with _no__  r.m. of total area.
d) conducting electrical works only with _no__ sq.m. of total area, without stand building,
 at the exhibition - «________________________» held on EXPOCENTRE Fairgrounds, in full value in accordance with the terms of the Contract, - «___»_________ - up to _______ days before the beginning of the exhibition mounting.

The GENERAL CONSTRUCTOR, according to the technical documentation, provided by the CUSTOMER, signs this Report of the conformity of the technical documentation with the requirements of the “General Terms of Participation in Exhibitions held on  EXPOCENTRE Fairgrounds. 
In accordance with the point 3 of the contract № ________ dated «___»__________, the cost of the works fulfilled by the GENERAL CONSTRUCTOR amounts to _________ EUR, plus VAT 20% of  __________ EUR. 
The total costs of works and services to be paid: ___________  EUR (VAT included).
The CUSTOMER paid the cost of the works fulfilled by the GENERAL CONSTRUCTOR on ______________ 20____ according to the Contract.

The GENERAL CONSTRUCTOR , following the terms and conditions of the Contract, controls the quality of the mounting and electrical works of the CUSTOMER.
The CUSTOMER does not have any claims to the quality and value of works fulfilled by the GENERAL CONSTRUCTOR.

The payment has been made completely according to the Contract.

CUSTOMER / Заказчик
________________
Legally binding signature and company stamp
	АКТ 
«__»_______                                     г. Москва

соответствия технической документации ЗАКАЗЧИКА требованиям Общих условий участия в выставках, проводимых на ЦВК «Экспоцентр» и Правил организации работ при монтаже, эксплуатации и демонтаже выставочных стендов и экспозиций на  ЦВК «ЭКСПОЦЕНТР», по Договору № _____________ от «___»_________________:

ООО «ЭКСПОКОНСТА», именуемое в дальнейшем «ГЕНЕРАЛЬНЫЙ ЗАСТРОЙЩИК», в лице эксперта ОТК ______________________ с одной стороны, и _______________________, в лице главы компании Mr________________________, именуемое в дальнейшем «ЗАКАЗЧИК», с другой стороны, составили настоящий Акт о том, что в соответствии с Договором № ______ от  «___»_____________

ЗАКАЗЧИК предоставил ГЕНЕРАЛЬНОМУ ЗАСТРЙОЩИКУ полную техническую документацию  для согласования строительства и выполнения электротехнических работ на выставочной экспозиции: 
a) для строительства одноэтажной выставочной экспозиции общей площадью _______кв.м.,
b) для строительства двухэтажной выставочной экспозиции общей площадью _нет__ кв.м.(Включая площадь первого и второго этажа 100%)
с) для проведении электротехнических работ на подвешиваемых конструкциях  _нет__ м/п, 
d)  для проведении электротехнических работ без строительства _нет__ кв.м.
на выставке «________________________________», проводимой на территории Центрального выставочного комплекса «ЭКСПОЦЕНТР», в полном объеме, в соответствии с условиями Договора, - «___»_____,  - за ______  дня до начала монтажа.
ГЕНЕРАЛЬНЫЙ ЗАСТРОЙЩИК, рассмотрев предоставленную ЗАКАЗЧИКОМ техническую документацию, выдает настоящий Акт о соответствии документации «Общим Условиям участия в выставках на ЦВК «ЭКСПОЦЕНТР».

В соответствии с п.3 Договора № ___________ от «___»__________, стоимость выполненных ГЕНЕРАЛЬНЫМ ЗАСТРОЙЩИКОМ работ составляет ________ евро плюс НДС 20% __________ евро.
Итого к оплате_____________евро (вкл. НДС).

ЗАКАЗЧИК оплатил общую стоимость выполненных ГЕНЕРАЛЬНЫМ ЗАСТРОЙЩИКОМ работ «____» ___________ 20  _ г., согласно условиям Договора 

ГЕНЕРАЛЬНЫЙ ЗАСТРОЙЩИК, в соответствии с условиями Договора, контролирует качество выполненных ЗАКАЗЧИКОМ строительно-монтажных и электротехнических работ.
ЗАКАЗЧИК к качеству и объему работ, выполненных ГЕНЕРАЛЬНЫМ ЗАСТРОЙЩИКОМ, претензий не имеет.

Расчет по Договору произведен полностью.


General Constructor / ГЕНЕРАЛЬНЫЙ ЗАСТРОЙЩИК
_________________ 
Подпись уполномоченного лица и печать фирмы



